
 

INFORME RELATIU AL DESENVOLUPAMENT DE LES SESSIONS REALITZADES 
PER LA TAULA INSTAL·LACIONS I ALS CONTINGUTS I TEMES TRACTATS 
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INTRODUCCIÓ 
 
Atenent al mandat del Plenari del Consell Sectorial de l’Esport s’han dut a terme fins a la present 
data dues reunions de la Taula Instal·lacions el dia 21 de febrer i 14 de març , i la taula va decidir 
continuar amb el mateix format i la mateixa freqüència amb la que es venia treballant, així doncs, 
es va determinar fer les reunions els dijous de 19:00 a 20:30 hores amb una freqüència a 
determinar. 
 
 

 
 
CONTINGUTS DESENVOLUPATS 

 
Varem informar de les inversions (arranjaments, noves inversions, millores, etc) que s’han fet 
durant el 2012. 
- Arranjament de les piscines municipals. 
- Arranjament a les petanques 
- Adequació de les línies de bàsquet a la nova normativa. 
- Instal·lació de les xarxes de protecció de futbol set a Can Magí. 
- Gespa central de la pista d’atletisme de la Guinardera. 
- Instal·lació de les proteccions al gimnàs de l’escola Catalunya (Novembre) 
- Arranjament de la gespa de Can Magí (desembre-Gener)  

 
 
En les taules de l’anterior període es va proposar de recuperar els punts anteriorment exposats a 
la taula i que no es varen poder treballar, així doncs se’ls va fer arribar per email i es treballaran 
en les properes sessions. 
 
Es va recordar que la informació referent als punts ja treballats a les taules està disponible a al 
web del consell. 
 
El punts pendent de tractar són: 
 
- Debat sobre els criteris d’adjudicació dels horaris i espais esportius municipals. 
- Responsabilitat dels clubs, entitats i usuaris en l’ús de les instal·lacions per vetllar pels seu 

bon estat i manteniment. Possibilitat de redactar un reglament.  
- Debat sobre el manteniment actual de les instal·lacions i el seu model de gestió. 
 
En la primera sessió és va fer un repàs dels punts treballats fins el moment. També varem 
informar de l’estat actual de la sol·licitud del pla de concertació de la Diputació de Barcelona per 
les inversions en esports a Sant Cugat. Així, doncs, es va comunicar la primera aprovació dels 
400.000€ sol·licitats, i els tràmits que calia fer d’ara en endavant per poder disposar d’aquesta 
subvenció. 
 



 

Un cop repassada la llista de temes proposada a la taula, els membres de la taula que formar part 
de l’ajuntament, varen explicar quins models actuals de gestió d’instal·lacions existeixen a la 
ciutat i el per què. 
 
Per acaba, els membres de la taula vàrem valorar la possibilitat de treballar un document 
normatiu per actualitzar i complementar l’actual reglament de les instal·lacions municipals. Es van 
fer entregues de diferents reglament existents en diversos municipis de Catalunya per poder 
conèixer què s’està fent en d’altres poblacions i treballar en base a aquests documents. 
 
En la segona sessió, es van valorar els diversos documents i es va tirar un de concret per 
treballar-lo i donar-li forma, de manera que s’adapti a les característiques del nostre municipi.  
Ens vàrem comprometre a treballar el document i ens varem emplaçar per una tercera sessió de 
treball pel dia 18 d’abril. 
Tota la documentació utilitzada està disponible a la web del consell sectorial d’esports. 
 
Sant Cugat del Vallès, 22 de març del 2013 
 

 


